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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:227 Livsmedelsverket kontrollavgifter

Livsmedelsverket har höjt sina kontrollavgifter för livsmedelsproduktion med 
ca 40 procent och är nu uppe i en timtaxa på 1 720 kr mot tidigare 1 225 kr.

Redan taxan på 1 225 kr i timmen var hög och borde snarare ha sänkts än höjts.

Även slakteriernas avgifter till Livsmedelsverket är höga i Sverige och borde 
minskas kraftfullt. 

Om Livsmedelsverket har höga kostnader för sina kontroller bör verket se över 
sitt arbetssätt och sina utgifter och inte bara vältra över sina höga kostnader på 
livsmedelsföretagen. 

Sverige ska enligt livsmedelsstrategin producera mer svensk mat samt öka 
lönsamheten och konkurrenskraften. Om det arbetet ska lyckas kan det ju 
knappast vara så att den svenska kontrollapparaten och den ineffektiva svenska 
byråkratin ska få försämra konkurrenskraften och lönsamheten för de svenska 
livsmedelsföretagen.

Min fråga till statsrådet Jennie Nilsson är: 

 

Vad avser statsrådet att göra för att effektivisera Livsmedelsverkets arbete och 
för att sänka kontrollavgifterna?

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-15
Besvaras senast
2020-10-21 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


